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Abstract (en)
This spacing block is intended for packaging profiles which have to be kept apart from one another and which are provided on one of their faces
with one or more beads of adhesive. This spacing block is shaped so as to be able to snap over the profile, forming a protective wall (4) for each
adhesive bead (1) held at a fixed distance from the face of the profile (2b) respectively carrying the adhesive beads (1), this distance being at least
equal to the thickness of the adhesive (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette cale d'écartement est destinée au conditionnement de profilés devant être maintenus isolés les uns des autres et étant munis sur l'une de leur
face d'un ou de plusieurs cordons d'adhésif. Cette cale d'écartement est profilée de façon à pouvoir s'encliqueter sur le profilé, en formant une paroi
protectrice (4) pour chaque cordon adhésif (1) maintenue à une distance fixe de la face du profilé respectivement (2b) portant les cordons adhésifs
(1), cette distance étant au moins égale à l'épaisseur de l'adhésif (1).
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